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 הגנת הסביבה  ועדתפרוטוקול 

 

 28.8.2022ראשון שהתקיימה ביום  ת הגנת הסביבה ועדפרוטוקול ישיבת 

אילן גולדנברג, רון זליגמן, ליאת הדר בן אשר, נירית יו"ר , -אפרת מזרחי  משתתפים:

 , מעוז ינון, מיכל זיו לביא אלון 

 שלום טרם, אלינור בראל, שירי רוזן  נעדרו:

 מנהל אגף שפמ ולןרגב ג מוזמן

 

 

 על סדר היום:

 

 רגב גולן מנהל אגף שפ"מ החדש –היכרות  .1

 הנושאים שעל סדר יומה של ועדת הגנת הסביבהסקירת  .2

 רוזיהבניטור וטיפול בעשב האמ .3

 . ניטור וטיפול במזיק האמברוזיה4

 . ייעול איסוף גזם נקי למיתחם הקומפוסט בזכרון יעקב5

 וב אל מע' הניקוז ומשם לנחל עדה. אירועי גלישת בי6

 . גינון ועצים7

 שנים לבנימינה 100חגיגות  .8

 . שביל אופניים9

 . קומפוסטרים10

 

 

 :והמלצותדיון 

 

 רגב גולן מנהל אגף שפ"מ החדש –היכרות  – 1סעיף מספר 

 . תברואהמח' שבועות, מגיע מעיריית פתח תקווה  3ני פרגב גולן, נכנס לתפקידו ל דיון
 את התפקיד החדש. מתוכות יש נושאים שעסק בהם ויש גם נושאים חדשים לגמרי. לומד

  רגב יאושר במליאת המועצה הבאה כחבר בוועדה במקום אושרת.
 בהצלחה !
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 סקירת הנושאים שעל סדר יומה של ועדת הגנת הסביבה – 2סעיף מספר 

 

שנתיים שהוכנס הפח הכתום בהצלחה .בשתי המושבות בבנימינה וגבעת עדה שני ימי פינוי אשפה . מזה כ -אשפה

מיכלים כתומים במקומות נגישים לתושבים. עדיין נדרש דיוק של פחים כחולים ליד פחים כתומים  100-120פוזרו 

 כחלק מיישום המלצות היועצת הסביבתית.

השאלון . מחכים למענה משפחות ענו על  580יישום מיזם חלוקת קומפוסטרים בייתיים. מעל  -פסולת אורגנית  

 למכרז ויציאה לחלוקה לבתים בשלביות .

  -פינות מיחזור 

בשלוש השנים האחרונות לאחר תהליך חשיבה וייעוץ חיצוני שקיבלנו, ישנן כיום פריסה של פינות הפרדה בשתי 

 המושבות. התפעול נכון להיום נותן מענה סביר והפינות יחסית מתוחזקות. 

 ליטה של בק' פיקדון.אין מענה למיחזור וק

 הוכנסו בהמלצת הוועדה פחים ירוקים לפינות ההפרדה משמים לכל מה שהתושב לא מוצא מענה בפינה.

התאורה הוחלפה כמעט בכל המושבות, למעט אזורים בהם הייתה בעיה ויזואלית )בגבעת עדה( בקרוב   -תאורת לד

 מסתיים כל הפרויקט.

מיפוי של כל השטחים בסיוע רמת הנדיב,בעזרת דבי לרר נעשתה חלוקה של  שטחים גדולים לגינון, נערך – גינון

 השטחים לעיבוד אינטנסיבי ואקסטנסיבי, קבלן נוכחי עושה עבודה יחסית טובה.

יש לייעל את נושא איסוף גזם נקי. כיום גזם וגרוטאות נספים באותו יום ואם הערימה לא נקייה הגזם הולך  -גזם

 להטמנה.

 פי של הקבלן וסביבתי שלנו שכל הגזם ילך לאתר. יש אינטרס כס

 ישנו נסיון בבנימינה )רח' השעורה( לא צלח. שמים בפינות הרבה גרוטאות. -פינות איסוף גזם

 שנים לאחר אישור החוק. 3נכנס לחוק העזר עם תקופת הסתגלות של  -קמינים

ניקוז ומתווה שיתן מענה לשימור הנחל נדרש שיתוף פעולה עם רשות ה -תנינים, תמסח ועדה –נחלי המושבות 

ועדיין לאפשר לרשות הניקוז טיפול עדין מבנה הנחל ומקור המים שלהנחל, אקוהידרולוגית גם צמחייה , גם בע"ח 

 למניעת הצפות.

זיהם את בשבועיים האחרונים שני ארועי גלישת  ביוב במעלה הצבר, הביוב זרם למע' הניקוז ומשם לנחל עדה . הביוב 

 הנחל ונצפתה תמותת דגים בבריכת הסיד.

 בפעולת לפתיחת הסתימה, ע"י קבלן המועצה, הוצאו פקעות מגבונים שסתמו את הביוב. 

טיפול ושימור עצים קיימים, נטיעות חדשות והשלמות נטיעות במרחב הציבורי. הצללה, הורדת טמפ'  –עצים 

 דדות עם משבר האקליםברחובות כחלק ממענה שהמועצה יכולה לתת להתמו

גדול שיצא לדרך לפני כשנה. נלקחה הלוואה שאמורה להחזיר את עצמה  פרויקט  – מע' סולאריות על מבני ציבור

 שנים .  7 בחיסכון תשלום החשמל במשך 

 שימוש בעיזים לניקוי השטחים, חלוקת ערכות כיבוי אש לשכנים נאמני כיבוי אש. שבילי אש נעשים  - מניעת שריפות

מידי שנה אך כפי שראו בשריפה הגדולה בזכרון יעקב, שבילי האש אינם מספקים היות והחורש למטה והבתים 

 למעלה. האש  קפצה בקלות לבתי המגורים 

 המלצות:

 הוועדה מבקשת לצאת בקמפיין איסור השלכת מגבונים לביוב .  .1
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 ניטור וטיפול בעשב האמברוזיה – 3 סעיף מספר

שונים במושבות, נצפו עשבי אמרוזיה זן עשב פולש שמשתלט על  במקומות דיון

 אזורים רבים ואינו מאפשר גידול צמחיה גננית. 

 ברט"ג קיימת יחידה שמטפלת במיגור העשב הפולש הזה.

הוועדה מבקשת לצור קשר בדחיפות עם רט"ג כדי שיגיעו לניטור וטיפול במיגור  המלצה
 האמברוזיה במושבות.

 
 

 

 ניטור וטיפול במזיק האמברוזיה  -4ר סעיף מספ

לפני כחודש פתחנו קריאה על תמותת עץ אלון ציבורי ברח' ההרדוף בגבעת  דיון

עדה. האבחנה היתה שהעץ נתקף במזיק אמברוזיה שעל גבו נושא פטריה 

 קשה מאוד להדברה והטיפול בו נסיוניקטלנית. זן פולש זה 

 נגועים. מסתבר שעוד עצים רבים בשכונה שמעל הנחל

ובימים הקרובים אמורים להדביר א  םהמועצה קידמה חוו"ד של אגרונו

 . המזיק

במקביל תושבי השכונה הביאו חוו"ד של פרופ' צביקה מנדל ממכון ויצמן 

 ומביאים באופן פרטי גנן שיטפל בעצים הפרטיים בחצרות בתיהם.

 לבצע במיידי טיפול בכל העצים הנגועים .1 המלצה

בבנימינה ובגבעת עדה כדי לאתר את המזיק לפני לנטר את העצים  .2
 פגיעה משמעותית בעצים .

 

 

 ידחו למועד ישיבה חדש 5-10סעיפים 

 

 2022אפרת תוציא זימונים עד סוף דצמבר  19:30מועד ישיבות קבועות: ימי שני בשעה 

 

 

 

  

 רשמה: אפרת


